

Weekly News

(Last updated on: 1/20/2018)

Dear Parents,

Our Spring semester will start from this coming Sunday, 1/21/2018. Welcome back!

1) New Tennessee Law for 2018

Drivers of any vehicle will now face a maximum \$50 fine for talking on a hand-held cellphone while driving in school zone.

2) Class Registration Link:

<http://memphischinese.com/register/login.php>

3) 注册咨询和答疑活动

每个新学期开始, 有些的家长对我们的课程设置不太了解, 不知道该给孩子注什么课, 选择什么样的课程组合, 为了给家长提供一个面对面咨询的机会, 我们于开学第一周 (1月28日) 举办一次教育咨询及答疑活动 (Room 115 from 3:00pm -4:00 pm)。届时我们会请有经验的教育专家以及部分辅科老师现场为各位家长答疑解惑。希望各位家长珍惜这次机会积极参加。

4) Tuition and Payment Due Dates

January 21 - Chinese classes begin (tuition due for Chinese class; \$10 late fee otherwise)

January 28 - Elective classes begin (tuition due for Elective class; \$10 late fee otherwise)

Please pay full tuition by check (check payable to: MCLS-Riverdale) or cash at admin table from 1:30pm to 4:30pm on 1/21 or 1/28.

5) Code of Conduct for Students and Parents - Please Strictly Follow.

- Absolutely no food in the classroom;
- No running in the hallway;
- No chatting in the hallway;
- Smoking is strictly prohibited on the entire campus;
- Keep the restroom clean;

You could find our class schedule and calendar via these links:

Class Schedule: <http://memphischinese.com/classschedule.php>

School Calendar: <http://memphischinese.com/schoolcalendar.html>

Thanks for your continued support! Please let us know should you have any questions.

Thank you!
GMCS School Admin